



《客戶提示:詐騙性的陳述》

尊敬的客戶：近期華泰香港發現有不法分子冒充我司員工進行詐騙行為，通過不同傳播路徑如微信、微博等多渠道，設法引您的注意並誘使您陷入他們的計謀。客戶對於相關來電、電郵、短信等，一定要提高警惕，特別是聲稱可提供專業證券或金融服務。當您收到可疑通信後，您應向監管部門諮詢和/或我司業務經理/客戶服務主任，核實相關公司的工商執照及證券業務資質情況，和相關人員的身份和資格，防止上當受騙。如您一旦發覺上當受騙，應立即向公安機關報案和/或向證券監管部門舉報。請記住，華泰香港想強調我司絕不會透過未經要求的電郵，電話或即時訊息要求客戶透露敏感的个人資料。

如果您對上述或我們的服務有任何疑問，請聯絡我司的客戶服務專線，400 8818 456 (內地)；852 - 3658 6288 (香港)。謝謝您的理解及支持！

(Client Alert – Fraudulent Representations)

Dear Customer,

Huatai HK has recently been alerted that criminal(s) has(ve) been posing as our employees to conduct certain fraudulent activities utilizing various communication channels such as WeChat, Weibo and such other channels, to attract your attention and to lure you into their scheme(s). Customers should stay alert on all incoming calls, emails, text messages etc., and be vigilant in such circumstances, in particular if such person claims he or she can provide professional securities/financial services to you. Upon receiving such suspicious communication, you should consult the regulatory authorities and/or our relationship manager/customer service to verify the business licenses and qualification of the securities business entity and the identity and qualifications of the relevant personnel, to avoid being deceived. If you think you have been deceived, please report to police and/or the regulatory authority promptly. We would like to stress and convey to you that be assured that Huatai HK will not ask you to disclose sensitive personal information in an unsolicited e-mail, telephone call or instant message.

If you have any questions about the above or our services, please contact our customer service hotline, 400 8818 456 (Mainland); 852 - 3658 6288 (HK). Thank you for your understanding and kind support!